
Referat 

Sundby Sogns menighedsråd 

Mødedato: 15.08.2023 kl. 19-21.30 

Deltagere: John Fl. Christensen, Line Hage, Christine Beck, Winnie Vestergård, Birte Kaiser, Ida Nielsen, 

Helmer Munch Andersen, Christina Gerion Johansen, Ingrid Gadager Jørgensen 

Pernille Wilby: Personalerepræsentant, Mia Andersen: referent 

Afbud: Lise Damkjær, Jan Bager, Anette Køhler Petersen, Ulrik Baad, Line Lerche Bødker, Niels Jørgen Vad 

Pedersen, Inger Michelsen, Erik Bølling-Ladegaard 

Mødepunkt           Referat 

 

1 Godkendelse af dagsorden 
 

Hverken formand, eller næstformand var tilstede 
og mødet udpegede Ida Nielsen til at være 
mødeleder 

2 Konstatering af beslutningsdygtighed 
 

Rådet blev konstateret beslutningsdygtigt 

3 Forslag til skiltning (bilag) 
 

Ida fremlagde sit forslag. Rådet besluttede at give 
Idas forslag videre til kommunikationsstrategi 
udvalget til at arbejde videre på det   Udvalget 
vender tilbage til MR.  

4 Vedtagelse af ny vedtægt for 
Kirkeudvalget (bilag) 

Winnie Vestergård fremlagde forslaget. Vedtægten 
blev vedtaget enstemmigt.  

5 Forslag til skabelon for ansøgninger mm 
(bilag) 
 

Vedtaget enstemmigt med følgende rettelse: 
Ansøgningen skal være formanden i hænde senest 
8 hverdage før MR-møde.  

6 Summemøde: Hvordan gør vi med 
julebod, når Maria og Ulla ikke er her? 
 

Der blev summet i 3 grupper. Gruppe 1: De 4 
søndage i advent, er det de bedste salgsdage? 
Forslag: Koncentrering på juleoptogsdagen.  
Tombola? Anderledes julekalendere.  Gruppe 2:  
Bevare dagen hos Line. Bruge juleklip på juletræet i 
kirken. Nedlægge boden i 2023. Gruppe 3: 
Juleboden skal sættes på pause, indtil der er 
frivillige kræfter der brænder for en julebod om et 
år eller to. Bibeholde dagen hos Line, klip, 
småkager. Koncentration af salg omkring 
juleoptoget.  

7 Pause  

8 Godkendelse af Kvartalsregskab 2. kvartal 
(bilag) 

John Christensen gennemgik regnskabet for 2. 
kvartal, Mr noterede sig at der har været et højt 
forbrug på vedligeholdelse og vil følge forbruget 
nøje i de kommende måneder. Kvartalsrapporten 
blev godkendt.  



9 Høstmarked – hvem vil være med? (bilag) Mia Andersen præsenterede programmet for 
høstmarkedet og der blev opfordret til at melde sig 
som frivillig på dagen.  

10 Akustik-projekt: (anbefaling fra 
Kirkefornyelsesudvalget eftersendes) 

Udvalget skal først holde et møde med akustik-
firmaet da der bl.a. er problemstillinger med 
hensyn til farven på pudset. Punktet udsættes til 
næste menighedsrådsmøde.  

11 Orientering 

a. Indkomne ansøgninger til 
Søndagsretrætemedarbejder 
og udvalgt til samtale 

b. Diverse fra Kirkeværgen 
(bilag) 
Læk på varmerør – 
forsikringssag ca 100.000 kr; 
Utæthed tag i 
menighedshuset, ansøgt PU 
om godkendelse af 
kirkerude-renovering, 1-års 
gennemgang 

c. Tilladelse til Udfyldningsvalg: 
Det officielle 
menighedsmøde bliver 22/8 
til orienteringsmøde – 
Frivilligfestival bliver til 
høstmarkedet (inkl 
jubilæumsbogen) – 
Valgforsamling 19. 
september. 

d. Opdatering – sygemelding 
e. Status ansøgning om 

udendørs dåb 
f. Revisionen har en del 

bemærkninger til 
kvartalsregnskab 1. kvartal 
(nyt firma) 

 

 
 
44 ansøgere, højst 5-6 kunne lægges til side. Der er 
udvalgt 5 til samtale i næste uge. Søndagsretræte 
begynder allerede næste søndag. Medarbejderen 
skal begynde 1. oktober.  
 
 

-  
 
 
 
 
 
 
 

-  
 
 
 
 
 

- Ingrid Gadager Jørgensen vikariat er 
forlænget til 1. oktober på halv tid.  

- Biskop og provst kommer 24. august for at 
inspirere refugiet.  

- Revisionen har ikke bemærkninger men har 
stillet en række spørgsmål til 
regnskabsfører og kasserer vedr. 
årsregnskab 2022.  

12 eventuelt Husk at sende en mail til Mia, hvis I vil deltage i 
arbejdsmiljøaften 29. august i Solvang Kirke.  

 




